
Bestuursoverleg  Beatrixpark 14 mei 2023 

 

Aanwezig:  

Elodie Luinge (VZ), Mirjam Louisse (Secr), Anne-Mariken Raukema en Brecht van Beers (asp vz). Marleen 

Munniksma, Nahna de Braak Joep Hesseling, Jantien Brillenburg Wurth, Tanneke den Blaauwen (penningm), 

 

 

1. Opening en mededelingen 

  

2. Verslag bestuursvergadering 1 maart ( zie mail 4/3) 

Het verslag wordt zonder wijzigingen goedgekeurd.  

Het verslag zal na verwijdering van namen van externe personen op de site worden gezet. 

  

3. Ingekomen en uitgegane stukken 

Referendum Hoofdgroenstructuur: dit gaat door. Nahna houdt het in de gaten.  

Woo-verzoek 19/4 over erotisch centrum :actie ligt bij anderen 

Regulier mailverkeer over verschillende onderwerpen . 

  

4. Zuidas 

Ontwikkelingen rond Beethovenkavels: vier bestuursleden zijn naar een informatiesessie van Breevast 

geweest. Op zich niet zo veel nieuws. Wel goed om kennis te maken met de aannemer die het gaat 

uitvoeren en waarmee we contact kunnen opnemen bij problemen of vragen. Hij lichtte toe hoe het 

werkterrein zeer beperkt zal zijn met zo min mogelijk effect op omgeving en bijvoorbeeld fietsers. We 

zullen tzt worden uitgenodigd om deel te nemen aan een klankbordgroep tijdens het hele proces. 

Namens het bestuur zullen Elodie en Tanneke hiervoor contactpersonen voor zijn.  

Stand van zaken rond Eros Centrum: B&W heeft de beslissing nog weer opgeschort. In ieder geval is 

het stadsdeelbestuur TEGEN. Brecht houdt via de actie/werkgroep deze kwestie in de gaten.  

  

5. Vereniging 

-  4-Seizoenenoverleg: acties lopen. Nieuw overleg 13 juli 10.00 uur.  Sleutels en beheer 

“schaftruimte” stadsdeel. Wie coördineert? De sleutels worden besteld. Overleg met Nicole omdat zij 

het afval verzorgt. En met toezicht in zomer bij het kinderbadje. We zullen vragen of er een bordje kan 

komen bij het kinderbadje dat ouders in meerdere talen er op wijst dat er geen badmeester is en dat 

zij dus zelf toezicht moeten houden.   

-  Huisvesting Oekraïense vluchtelingen in Convict. Zien wij daar een taak voor ons?  Brecht en 

Jantien zullen namens bestuur contact zoeken en houden met wie dat coördineert namens de 

gemeente.  

-  Rwandamonument. Er is een aantal mails binnengekomen van mensen die hier erg bezwaar 

tegen maken. De aannemer heeft het monument eigenlijk niet op de goede plek gezet (te veel in het 

midden) en ook het gras vernield. Stadsdeel weet hiervan, het is aan hen om actie te ondernemen. 

-  Jaarvergadering.  Voorbespreking. 

-  Stand van zaken rond de staat van de Kastanje-ring. Het blijkt dat de bomen in heel slechte 

staat zijn, ze zijn ziek en zullen waarschijnlijk allemaal moeten verdwijnen, blijkt uit een pas gedaan 

onderzoek. Tanneke heeft hierover contact met de betreffende ambtenaren. 

-  Overlast scholieren een paar weken geleden. We hebben een mailbericht naar scholen in de 

omgeving maar daar geen antwoord op gehad. We zullen een reminder sturen. 

-  Aanschaf takkenschaar, trap etc. In hoeverre nemen wij taken over van het stadsdeel? 

Hierover praten we door, de meningen zijn verdeeld. Graag willen we deze spullen ook kunnen 

opslaan in het gebouwtje. Ook vuilprikkers van de dirtbusters. Sleutelverdeling dus heel belangrijk. 

-  Actie Groene Buurten over beplanting van de oevers in parken en dus ook in Beatrixpark. Dit 

gaat uit van de Groene Buurten, met instemming van de gemeente. Ze gaan plantjes in de oevers 

zetten en wilgentenen aanbrengen. Wordt door hen geregeld. Tanneke zal hiervoor contactpersoon 

zijn.  

-  Brief over lidmaatschapsbijdrage over 2023: zal worden geregeld door Tanneke en Elodie 

-  Besluitvorming over vraag naar namen/herinneringsbordjes op banken: we zijn het met elkaar 

eens dat de reactie die we hebben gegevens de juiste was: in principe NIET toestaan. Al hebben wij 

daar als vereniging niets over te zeggen.  



-  Bomenbordjes: er is hard gewerkt aan een lijst met nieuwe namen (Tanneke, Henk, Mien) en 

de eerste 50 zijn besteld. Doel hiervan is zowel bezoekers te plezieren als ook de IVN te helpen bij hun 

rondleidingen. Er komt als alle nieuwe bordjes hangen ook een nieuwe kaart, die kan dan als bijlage 

mee met de nieuwsbrief voorjaar 2024. 

-  Nahna heeft contact gehad met de fotografe die zich bij ons meldde. Ze wil als dat nodig is of 

zo uitkomt foto’s maken of leveren. Dat zal niet voor de foto-bijlage zijn die op dit moment door Julie 

wordt ontworpen, daar staan de foto’s van Nahna in. Jan zorgt voor teksten, Joep zal passende 

gedichten ervoor uitzoeken.   

-  Nieuwsbrief. De bestuursleden die zich met de Duizendknoop bezighouden zijn teleurgesteld 

dat in de kop van het interview met de kunstenares wordt gesuggereerd dat die plant niet zou 

woekeren. Er had duidelijker moeten blijken dat dit een citaat is en de mening van de geïnterviewde.  

  

6. Artsenijhof 

Het bestuur heeft een uitgebreid verslag ontvangen van het voorjaarsoverleg met de vrijwilligers.  

Dat stemt tot grote tevredenheid. We bespreken het voorstel van een van de vrijwilligers om 

eventueel de coördinatie bezoldigd te laten doen, maar daar voelt niemand van het bestuur voor; het 

is ook niet gebruikelijk om bij een groep vrijwilligers de een wel en de ander niet te betalen voor hun 

diensten.  

De dode ilex struikjes zijn inmiddels ruimschoots vervangen.  

        

7. Rondvraag en sluiting 

- Marleen heeft nog (bestuurs)stukken uit haar archief meegebracht. E en ML zullen ze bekijken en zo 

nodig naar de opslag brengen.  

- Elodie heeft met de notaris contact gehad over de statuten en of die nog zouden moeten worden 

aangepast maar dat is niet nodig.  

- Financiën: we besluiten de (financiële) dossier voor een periode van vijf jaar te bewaren. Dat moet 

waarschijnlijk ook vanwege de ANBI status.  

Aanmeldingen voor nieuwe leden zullen we twee jaar bewaren.  

- Elodie zal antwoord geven op de mail van de man die in het park flink is verwond door de hond Ollie 

(eigenaar onbekend).  

 

 

Volgende vergadering: Donderdag 7 september Locatie nog te bepalen.  

 

  

 

 

 

 

 


